
OWG vergadering

VERSLAG

Vergadering van donderdag 1 oktober 2009

Aanwezig: Karel, Vinnie, Christophe, Mattia, Laurens, Jan, Evert, Bart Dioos, Bart Gerard, Inge, Daniël,
Thomas, Sanne

Verontschuldigd: Sofie, Natascha, Lucie

Afwezig: Al de rest

De vergadering wordt geopend om 19.00u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, Inge haar kandidaatstelling voor de POC wiskunde wordt ook besproken bij het
puntje coöptatie.

Verkiezing voorzitter

Thomas is de enige kandidaat. Thomas is verkozen tot OWG voorzitter.

Mededelingen

• Afgelopen maandag is het OOR vergadering geweest. Daar is een FPOC fractie samengesteld.

• Er zijn nog enkele openstaande mandaten:

– POC Wiskunde, 2 plaatsen

– POC Sterrenkunde, 2 plaatsen

– POC Fysica, een plaats

– POC Informatica, 2 plaatsen

– Faculteitsraad, er zijn 2 plaatsen voor wiskunde, 3 voor informatica en 1 voor fysica (want Thomas
zetelt hier als OOR voorzitter)

– Departementsraad Wiskunde, 2 plaatsen

– Departementsraad Natuurkunde en Sterrenkunde, 4 plaatsen en kandidaten moeten in derde bach zitten
of hoger

• Er is een nieuwe decaan, Peter Lievens, met een nieuwe bestuursploeg. Hier hebben de studenten een grote
rol in gespeeld.

Coöptatie

Daniël is kandidaat voor de POC Fysica, voor de departementsraad Natuurkunde en Sterrenkunde en voor de
faculteitsraad en wordt verkozen. Inge is kandidaat voor de POC Wiskunde en wordt verkozen. Wouter is
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kandidaat voor de POC Informatica en wordt verkozen. Vinnie is kandidaat voor de Faculteitsraad en voor de
departementsraad Natuurkunde en Sterrenkunde en wordt verkozen. Jan is kandidaat voor de Faculteitsraad
en wordt verkozen. Evert is kandidaat voor de Faculteitsraad en wordt verkozen. Karel is kandidaat voor de
Faculteitsraad en wordt verkozen. Er is nu nog iemand van wiskunde nodig voor de faculteitsraad.

Hervorming OWG

De huidige ploeg wil graag een hervorming doorvoeren op onderwijsvlak. Wina heeft drie pijlers, onderwijs,
ontspanning, cursusdienst. Het idee is om onderwijs (dus OWG) dichter bij de activiteiten te brengen (het
presidium). Dit gebeurt uiteraard zonder te raken aan de autonomie van OWG. Concreet zou er een nieuwe post
‘onderwijs’ komen in het presidium, de onderwijsverantwoordelijke zou dan na bekrachtiging van OWG de OWG
voorzitter worden.

De voornaamste taak van de OWG voorzitter bestaat, naast uiteraard het voorzitten van OWG, het organiseren
van de Latex les, plan achterban en de gouden krijtjes. Dit zijn allemaal onderwijsgerelateerde activiteiten.
Het is dus belangrijk dat de OWG voorzitter goed communiceert met het presidium, als de OWG voorzitter als
onderwijsverantwoordelijke in het presidium zit, is de communicatie gegarandeerd. Een ander voordeel is dat je nu
een stem van OWG op de PV hebt zitten. De onderwijsverantwoordelijke zal ook een contactpersoon zijn tussen het
presidium en OWG. De OWG voorzitter hoort ook op de LOKO AV’s te zitten, als onderwijsverantwoordelijke die
in het presidium zit, kan hij beter samenwerken met de andere LOKO vertegenwoordigers, bovendien is hij zich dan
ook op voorhand bewust van dit onderdeel van zijn functie. Van een goede OWG voorzitter verwacht je dat hij in
het presidium zit en de voorstanders van dit systeem verwachten daarom eigenlijk geen betere kandidaat uit OWG,
vandaar komt de bekrachtiging. Met dit systeem heb je bovendien al eerder een onderwijsverantwoordelijke, wat
in de vakantie wel handig kan zijn, al valt dit ook op te lossen door OWG al een keer eerder te laten samenkomen.
Als de OWG verantwoordelijke in de ploeg zit, kan hij ook op de Winagang komen te zitten en de ploeg beter
leren kennen tijdens presidiumweek, teambuilding...

Anderen vinden het idee van een onderwijsverantwoordelijke heel goed, maar zijn tegen de bekrachtiging. Het kan
immers zijn dat je een even goede, zelfs betere kandidaat vanuit OWG helemaal de kans ontneemt om voorzitter
te worden. Met een bekrachtiging moet je de ene kandidaat al helemaal afwijzen voordat de volgende kandidaat
bekend is. In het verleden zijn er OWG voorzitters geweest die wel goed communiceerden met het presidium, dus
het lijkt geen vereiste te zijn. De onderwijsverantwoordelijke enkel als kandidaat naar voren schuiven lijkt dus voor
sommigen een beter idee. De onderwijsverantwoordelijke moet al tijdens de vorming van de ploeg gekozen worden
en voor sommige kandidaten kan dit afschrikkend werken. Ook al zal een onderwijsverantwoordelijke niet per se
mee shiften moeten draaien, dit zal niet voor iedereen bekend zijn en mee in een ploeg stappen kan veel werk
lijken.

Bij het ene systeem zal eerder de ploeg kiezen wie de voorzitter van OWG wordt, in het tweede systeem OWG.
De meningen zijn verdeeld over wat nu beter is. De bekrachtiging is een duidelijk signaal van de ploeg wie zij als
beste kandidaat zien, volgens sommige is de onderwijsverantwoordelijke enkel als kandidaat naar voren schuiven
al duidelijk genoeg. Iemand van het presidium vinden sommigen juist heel neurtraal, anderen net helemaal niet.

Het is niet duidelijk wat er moet gebeuren mocht de onderwijsverantwoordelijke niet bekrachtigd worden. Dan
komt er een extra schakel (ploeg-onderwijsverantwoordelijke-OWG voorzitter-OWG) en de samenwerking tussen
de onderwijsverantwoordelijke en de OWG voorzitter zal waarschijnlijk stroef verlopen. De welomlijnde taken zijn
ook niet duidelijk, wat is juist het verschil tussen de OWG voorzitter en de onderwijsverantwoordelijke? Een andere
mogelijkheid bestaat er in om met het huidige OWG en de nieuwe ploeg de OWG voorzitter van het komende jaar
te kiezen. Nog een mogelijkheid is het kiessysteem zodanig aan te passen dat de ploeg niet meer eerder dan OWG
wordt verkozen en dat zo het nieuwe OWG en de nieuwe ploeg tot een consensus kunnen komen. We kunnen ook
een nieuw mandaat van OWG voorzitter helemaal apart laten verkiezen.

Er wordt een werkgroep gevormd binnen OWG die de input van deze vergadering nog gaan bespreken en gaan
proberen tot een consensus te komen. Er kunnen eventueel nog mensen van het presidium bij. Heel OWG zal ook
een mail krijgen voor deze werkgroep.
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Varia

• Woensdag 14 oktober over 2 weken is er vanuit LOKO een infosessie voor POC kandidaten, die is nuttig
voor zowel ervaren als onervaren mensen. Hierover wordt nog informatie doorgestuurd.

• We kunnen de fora meer gebruiken voor onderwijsgerelateerd zaken. Enkele fora’s moeten ook nog eens
opgeruimd worden.

• Jan wil ook wel forummoderator worden. Dit wordt zeker doorgegeven, andere mensen van OWG kunnen
dit natuurlijk ook.

• Er kunnen best meer links komen naar de examenwiki op het forum, zo komt er hopelijk meer interactie
tussen examenwiki en het forum.

• Tijdens elke examenperiode worden er voor bepaalde vakken topics geopend, dit kan best standaard voor
alle vakken gebeuren.

• De info van OWG op de site is niet up-to-date.

• De mailinglijsten van de jaren bestaan nog, mensen duiden bij hun inschrijving aan in welke fase ze zich
voelen. Dit is wel niet zo goed gecommuniceerd.

• Er kan misschien nog een mail gestuurd worden naar het schakeljaar voor master informatica via de mailinglijst
van de KUL of die van Wina (al staan hier dan enkel leden op).

• Er wordt een Doodle gemaakt voor de volgende vergadering, op het invullen hiervan zal een deadline staan.
Hopelijk kan er dan meer volk komen.

• Marion Crauwels is programmadirecteur voor AOL (lerarenopleiding).

• De communicatie met CuDi loopt nogal stroef voor enkele vakken. Dit ligt ook wel aan het feit dat enkele
proffen slecht communiceren. Mochten er nog problemen zijn, of als er nog extra info op de CuDi site moet
kan je dit doorsturen naar lore@wina.be.
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